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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
 
Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2009. április 27-én 
órai kezdettel megtartott képviselőtestületi üléséről. 
 
 
Jelen vannak:  
 
 
 
Márok Csaba polgármester 
Bán Balázs képviselő  
Cseke Ottó képviselő 
Horváth László képviselő 
Kis Attila képviselő 
Salgó József képviselő 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő 
Molnárné Troppert Mária képviselő 
Sóki László képviselő 
Tarány Sándor képviselő 
Szántó István képviselő 
Töttős Tibor képviselő 
Dr. Woth László jegyző 
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető 
 
 
Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselőtestület 
12 fővel határozatképes. A kiküldött meghívóban szereplő napirendeket ajánlja 
megtárgyalásra.  

 
A képviselőtestület a napirendekre tett ajánlással 12 igen szavazattal egyetértett. 
 
 
Napirend:  
 

1.) A Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény intézményvezetői 
pályázatának értékelése 

 
      Előadó: Dr. Woth László jegyző 
      Meghívottak: pályázók 
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2.) Beszámoló a 2008. évi költségvetés végrehajtásáról  

 
              Előadó: Bencze Éva pénzügyi csoportvezető 

 
3.) Tájékoztató a közrend, közbiztonság 2008. évi tapasztalatairól.  

 
Előadó: Tóth Viktor körzeti megbízott 
              
4.) Tájékoztató a polgárőrség tevékenységéről.  

  
             Előadó: Sóki László  
          
             Egyebek, bejelentések 
 
 
 
A Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény intézményvezetői pályázatának értékelése 

 
 
Dr. Woth László jegyző javasolja, hogy abban a sorrendben haladjanak, amelyben a 
meghallgatások voltak. Emlékeztet arra, hogy a képviselőtestület határozatának alapján 
kiírásra került az intézményvezetői pályázat, a közlönyben megjelent. Nyolc pályázó volt, 
ebből egy mindössze három dokumentumot bocsátott rendelkezésre, ezek értékelhetetlenek 
voltak, ezért ezzel nem foglalkoztak. A fennmaradó hét pályázóból több hiányosság miatt 
csak három pályázóval tudtak foglalkozni, név szerint Szabó Gyuláné, Nikolinné Hérig Edit 
és Tóth Andrea pályázóval. A törvény szerint a jegyzőnek bizottságot kell felállítani a 
pályázatok elbírálásának segítésére, és erről tájékoztatni kell a képviselőtestületet. A 
bizottságban a jegyző, az aljegyző, a Szociális Bizottság elnöke, valamint a Szakmai 
Szervezetek Szövetsége részéről Kerekes László, mint szakértő vett részt. Kerekes László a 
szigetszentmiklósi családsegítő vezetője, több pályázat elbírálásában vet részt.  
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy meghallgatják a pályázókat, akikhez kérdéseket 
lehet feltenni, utána minden pályázótól elköszönünk és a jegyző értékelésével kiegészítve az 
ülés végén ezt a testület megbeszélheti. A pályázók a döntésről holnap írásos tájékoztatót 
kapnak.  
 
Tisztelettel köszöntöm Szabó Gyulánét, megkérdezem hozzájárul-e pályázatának nyílt ülésen 
történő tárgyalásához. 
 
Szabó Gyuláné köszönti a képviselőtestületet, a nyílt ülésen való tárgyaláshoz hozzájárul.  
Szóbeli kiegészítésként elmondja, hosszú ideje dolgozik a segítő pályán. Tapasztalata, hogy 
az embereknek jó képességük van arra, hogy időnként nehéz helyzetbe tegyék önmagukat, de 
ebből a helyzetből is képesek. A segítés arról kell, hogy szóljon, hogy azokat az emberi erőket 
mozgósítsa, ami abban az emberben van, aki nehéz helyzetbe kerül. Minden embernek saját 
erejéhez, helyzetéhez kell tudni segítséget nyújtani. Nagy szerepe van ebben az intézmény 
vezetésének. Annak van értelme, ahol az ember erőforrásokat tud mozgósítani. Ettől még 
megmarad az önbecsülés, és segítséggel tud saját magán segíteni. Erre épített szakmai és 
vezetői programját is. Nevelési tanácsadóban 10 év alatt nagy tapasztalatokat szerzett, hogy 
hogyan lehet egy szervezetet úgy összehangolni, hogy egy segítő rendszer működni tudjon. A 
bajba jutott emberek mindenhol egyformák.  
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Jó érzését fejezi ki azért, hogy korrekt és színvonalas módon történt ennek az állásnak a 
pályázati lebonyolítása, ami nagyon jó élmény, és akárhogy is dönt a testület, amerre megy, 
elviszi Mezőfalva jó hírét. Amennyiben bizalmat szavaznak neki, szívesen és örömmel vesz 
részt Mezőfalva életében, az intézményben.  
 
Kérdés tettek fel: Márok Csaba polgármester, Horváth László, Bán Balázs, Masinkáné 
Baranyai Mariann képviselők.  
 
Szabó Gyuláné elmondja, hogy egyszer járt az intézményben, első lépésként 
munkaszervezéssel lehet segíteni – intimitást az ügyfél számára – amennyiben erre adottak a 
feltételek. A hiányosságokat felmérte, mert ezek egyértelmű és szemmel látható dolgok voltak 
számára. Kellemetlenül érintette, hogy az intézményben bent ül az ügyfél és mindent hallani 
lehetett. Másra nem tartozik, hogy ott benn mi történik. Úgy látta, hogy a nagy helyiség, ami a 
családgondozó fogadószobája, - két ablak van rajta – elég nagy ahhoz, hogy egy könnyű alba 
fallal leválasztható legyen. Azon is lehet gondolkodni, hogy az ügyfelek várakoztatása hogyan 
történjen. A dolgozói állományról: a létszámfeltétel biztosított, ez a létszám elegendő, 
leépítésre semmiképpen sem gondolna. Ahhoz a létszámhoz, ami a rendelkezésére álló adat, 
nincs teljesen kihasználva a kapacitás. A válság fogja generálni, hogy még több ellátotton kell 
segíteni. Semmiképpen nem lehet szó létszámleépítésről.  
Az, hogy ki, miért kerül krízishelyzetbe, vizsgálni kell. Az intézmény feladata, hogy a 
tájékoztatással, a kapcsolattal olyan ismereteket, információkat adjon a lakosságnak, hogy 
lehetőleg el tudják kerülni ezeket a helyzeteket.  
Szakvizsgával – pedagógiai szakvizsgával – rendelkezem, de előírás, hogy a szociális 
intézményvezetőknek szociális szakvizsgával kell rendelkezni. Két év haladék van erre. Én 
úgy gondolom, hogy két év alatt ezt megszerzem.  
 
Márok Csaba polgármester megköszöni a pályázó válaszait és biztosítja arról, hogy írásban 
értesíteni fogja a döntésről.  
Köszönti Tóth Andrea pályázót és megkérdezi, hozzájárul-e a nyílt tárgyaláshoz. 
 
Szabó Gyuláné pályázó távozott az ülésteremből 
 
Tóth Andrea köszönti a képviselőtestületet, a nyílt tárgyaláshoz hozzájárul. Szóbeli 
kiegészítést nem kíván tenni, a pályázatában minden leírt.  
 
 
Kérdést tettek fel: Márok Csaba polgármester, Bán Balázs, Sóki László, Masinkáné 
Baranyai Mariann képviselők. 
 
Tóth Andrea elmondja, hogy 9 éve dolgozik az intézményben családgondozóként, így nagy 
rálátása van az intézmény munkájára, a kollégák kvalitására. Nagy az ügyfélforgalom, 
feszített munkatempóval dolgoznak. Személyi változást akkor tervez, ha olyan 
hiányosságokat fedez fel, ami ezt indokolja. A lakosságot jól ellátják, az igénybevétel 
módjáról megfelelő tájékoztatást kaptak eddig is. További cél, hogy minél szélesebb körben 
megismerjék a tevékenységüket, melyet szórólapokon, információs táblákon keresztül 
szeretnék megismertetni. Az előző időszakban a munkáltató és munkavállalók viszonya a volt 
vezető személyisége miatt nem volt felhőtlen, a probléma fő okozója ő volt. Úgy gondolja, 
hogy a kollégák támogatni fogják.  
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Márok Csaba polgármester köszöni a válaszokat, a döntésről a későbbiek folyamán írásban 
tájékoztatni fogja a pályázót.  
Köszönti a harmadik pályázót, Nikolinné Hérig Editet, kérdezi, hogy hozzájárul-e 
pályázatának nyílt ülésen való tárgyalásához. 
 
Tóth Andrea pályázó távozott az ülésteremből 
 
 
Nikolinné Hérig Edit a nyílt ülésen történő tárgyaláshoz hozzájárul. Az írásos anyagához 
nem kíván hozzáfűzni semmit, inkább kérdezzenek. 
 
Kérdést tettek fel: Márok Csaba polgármester és Szántó István képviselő.  
 
 
Nikolinné Hérig Edit megnézte az intézményt, a dolgozók szimpatikusak voltak, szívesen 
dolgozna velük. A családsegítésről tudja, hogy ezt a vezetőnek kell végezni, ha ez lesz a 
feladata, akkor ezt fogja csinálni. A szociális térkép adatbázisának létrehozására idő kell, ez 
egy folyamat. 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a bizottságban részt vevő szakember véleménye, 
hogy komoly szakmai anyagok kerültek ide, ebből Nikolinné Hérig Edité kiemelkedően jó. 
Köszöni a megjelenést, a döntésről későbbiek folyamán értesíteni fogja a pályázót. 
 
Nikolinné Hérig Edit pályázó távozott az ülésteremből 
 
 

Tájékoztató a közrend, közbiztonság 2008. évi tapasztalatairól.  
 
 
Márok Csaba polgármester köszönti Szitár Ferenc őrnagyot, - Budavári Árpád 
rendőrkapitány úr elfoglaltsága miatt nem tud jelen lenni – aki a közrend, közbiztonsággal 
kapcsolatos minden kérdésre válaszolni tud. Mezőfalva rendőrhelyzetéről el kell mondani, 
hogy folyamatosan változik, reméljük, a jövőben is jó irányban fog változni. Két olyan rendőr 
van a településen, akik kint vannak területen annak érdekében, hogy javuljon a helyzet. A 
rendőrök jelenlétét a lakosság is észleli, hiszen ott vannak a közterületen, látni őket, 
intézkednek, ez óriási előrelépés.  
 
Kérdést tett fel: Horváth László képviselő és Bán Balázs képviselő. 
 
Szitár Ferenc őrnagy köszönti a megjelenteket. Igen, éreznek társadalmi támogatást 
Mezőfalván, mely élen jár a települések között a társadalmi összefogásban. Ez példaértékű, 
mindenre találnak partnereket. Május 1-jével két körzeti megbízottja van Mezőfalvának. 
Dunaújvárost a kilenc leghátrányosabb településhez sorolják, Ercsi miatt. Ezzel párosítva 
nagy erőforrásokat csoportosítanak át, tudnak 2300 óra rendőri munkát idehozni.  
 
 
 
Dr. Woth László jegyző elmondja, hogy a múlt héten csütörtökön a főutca le volt zárva, 
halottas kocsit kísért a rendőri biztosítás. Ez minden magyar állampolgárnak ki fog járni? 
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Sajnálatos módon megjelent a településen a lakásmaffia is, mely kapcsán felvette a 
kapcsolatot a bűnügyi részleggel, ahol minden támogatást és segítséget megígértek. Ezekben 
az ügyekben a legnagyobb probléma a bizonyítás.  
 
Szitár Ferenc őrnagy a halottas kocsi kíséretével kapcsolatban elmondja, hogy Pálhalma 
segítséget kért a temetésre vitt rabszállításhoz, erre írásos felkérésük volt. A lakásmaffia 
megfoghatatlan, vannak olyan körök, akik ezzel foglalkoznak. A rendőrség kinőtt abból, hogy 
ilyen ügyekben nyomozzanak. Elkövetői csoportokra, személyekre szabva kell nyomozni, 
erre vannak módszerek. A rendőrségnek is meg kell újulni, hogy az ilyen jellegű 
bűncselekményekben hatékony legyen. Ha a sértettet nem tudja szóra bírni, mert fél, akkor a 
rendőrség ezt nem tudja feltárni. A mindennapokban már itt van, hogy elveszik a sértettek 
ingatlanját, és kalyibába zárják. 
 
 
Márok Csaba polgármester kéri a rendőrséget, hogy keményen kezelje a szőlőhegyet minden 
szempontból, mivel nagy a baj. A két körzeti megbízott mindennel tisztában van. Kokasd is 
bizonytalan eredetű tevékenységet végző hellyé vált. A település részéről mindent megtesznek 
azért, hogy a tavalyi évhez hasonlóan minden támogatást megadjanak.  
 
Szitár Ferenc őrnagy fontosnak tartja az itt lévő két rendőr jelenlétét, nem riadnak meg, a 
problémákat feladatként kezelik. A rendőrök egyre több erőszakos támadásnak vannak kitéve. 
Felmerült az adminisztrátor szükségessége, de még nincs annyi anyag, így még nem időszerű 
ez a kérdés. Az iroda jó, ha szükség lesz rá fejleszteni fognak. Megköszöni a polgárőrség, 
VADEX, a településőrök munkáját, ez erőt ad, hogy eredményesek és hatékonyak tudjanak 
lenni. 
Az iskolai rendőri felvilágosító program kérdésére elmondja, hogy vannak, akik erre 
jogosultak, ezt ütemterve alapján végzik. Összesen hárman vannak 18 településre. Oda 
mennek, ahol legégetőbb a probléma.  
A magyarok, és a cigányok közötti elmérgesedett helyzetről a rendőrség nem nyilatkozhat. 
Úgy gondolja, hogy nem azzal van a probléma, hogy beszélnek róla, hanem ahogy beszélnek 
róla. Általános köznyugalom attól függ, hogy van-e rendőri jelenlét. Ha van és hatékony, 
akkor lehet ezt kezelni. A kommunikációnak nagyon nagy szerepe van. 
 
Márok Csaba polgármester köszöni a kimerítő válaszokat. Javasolja a rendőrzési beszámoló 
elfogadását. 
 
A Képviselőtestület a rendőrség beszámolóját 12 igen szavazattal - egyhangúlag – elfogadta.  
 
 

Beszámoló a 2008. évi költségvetés végrehajtásáról  
 
 
Márok Csaba polgármester köszönti Bencze Éva pénzügyi csoportvezetőt. A 2008. évi 
költségvetés végrehajtásáról szóló beszámolót a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság megtárgyalta, 
felkéri Szántó Istvánt a bizottság elnökét, ismertesse a PEB álláspontját. 
 
 
 
Szántó István képviselő, a PEB elnöke elmondja, hogy a bizottság megtárgyalta a 
beszámolót, az anyagokat megkapták. A könyvvizsgáló csütörtökön elkészítette a jelentését, 
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megbízhatónak és elfogadhatónak találta a beszámolót. Ezzel a PEB is egyetért, nem volt 
észrevételük, elfogadásra javasolja a testületnek. Megjegyezni kívánja, hogy van egy 
szennyvízhálózat miatti 5 milliós hitelünk, melynek terhei most jelentkeznek, a kamatot már 
kellett fizetni, 2009. júniustól a tőkét is kell törleszteni. Ez egy tetemes összeg, lehetne jobb 
konstrukcióra váltani, mert az önkormányzatnak ez külön érvágás.  
 
Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy Hantos és Daruszentmiklós községek a 
saját testületükkel megtárgyalták az őket érintő részt, elfogadták, a határozatukat átküldik.  
 
A képviselőtestület kérdést nem tett fel. 
 
Márok Csaba polgármester név szerinti szavazással kéri a rendelet elfogadását.  
 
A képviselőtestület név szerinti szavazással: 
Márok Csaba polgármester igen, 
Bán Balázs képviselő igen, 
Cseke Ottó képviselő igen, 
Horváth László képviselő igen, 
Kis Attila képviselő igen, 
Salgó József képviselő igen, 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen, 
Molnárné Troppert Mária képviselő igen, 
Sóki László képviselő igen, 
Tarány Sándor képviselő igen, 
Szántó István képviselő igen, 
Töttős Tibor képviselő igen szavazatával – 12 igen szavazattal – az alábbi rendeletet alkotta:  

 
 

Mezőfalva Nagyközség 
Önkormányzata Képviselőtestületének 

8/2009. (IV. 29.) számú rendelete 
az Önkormányzat 2008. évi gazdálkodásának zárszámadásáról 

 
 
 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Államháztartásról szóló – 
többször módosított – 1992. évi XXXVIII. tv. 82. §-a alapján  a 2008. évi gazdálkodásának 
zárszámadásáról e jegyzőkönyv mellékletének megfelelő rendeletet alkotja. 
 
 
 
 
 
 
Márok Csaba                                                                                         Dr. Woth László 
polgármester                                                                                                    jegyző 
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 Tájékoztató a polgárőrség tevékenységéről 
 
 
Sóki László képviselő a civil szervezetek támogatására elkülönített pénzeszköz szétosztásánál 
már adott le egy polgárőrségi beszámolót, amit mindenki megkapott. Ezt az írásos anyagot 
annyiban egészíti ki, hogy a polgárőrség költségvetésének legnagyobb tételét a Suzuki autó 
lízingelése jelentette. A Lada Nivát a megyei polgárőrségtől kapták, ezt a két körzeti 
megbízott használja. Nagyon jó hogy ide helyezték őket, és ezt a két embert nem vehetik el 
Mezőfalvától. Szitár Ferenc őrnagy ú sokat tesz a polgárőrségért, ő képviselő őket a 
rendőrségnél. A Lada Nivát megtartották az együttműködés érdekében, ennek havi 2000 Ft-os 
terhe szintén a polgárőrségi költségvetést terheli. A rendőrség nem tud járművet biztosítani, 
ahhoz viszont, hogy járőrszolgálatot tudjanak teljesíteni, szükség van erre a gépkocsira. Az 
SZJA 1 %-a az idei évben jó arányban alakul, a polgárőrség köszöni a támogatást. A tagok 
lelkes, odaadó munkát végeznek társadalmi munkában. Az intézményektől érkezett kérésre 
segítenek, ha kell, rendőrt hívnak. Kéri, hogy az intézmények, ha biztosítási igényük van, 
jelezzék részükre, a szolgálatvezénylés előtti hónapban. A szolgálatvezénylés minden hónap 
péntekén van.  Ezt így be tudják sorolni. Előszállás, Nagykarácsony és Daruszentmiklós nagy 
terhet jelent. 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy eddig Nagyvenyimmel 20 ezer Ft-tal járult hozzá 
a költségekhez, de ez május 1-jétől megváltozik. Az említett három településsel közösen 
fogunk tárgyalni arról, hogyan kívánnak a benzinbe beszállni. Elégedett a polgárőrség 
tevékenységével, továbbra is mindenben támogatni kívánja őket. Alakult egy önkéntes tűzoltó 
Egyesület is, ős is hasznosan elindultak, tesznek a faluért.  
 
Sóki László képviselő úgy gondolja, hogy az önkéntes tűzoltókkal társszervek, mert a 
feladatok átfedik egymást. Együttműködési szerződést is kötöttek velük. Van olyan polgárőr, 
aki mindkét szervezet tagja. A polgárőrség fog olyan oktatást kapni a tűzoltóktól, hogy ne 
okozzon kárt, tudatosan nyúljon a feladatokhoz. A tűzoltók már ellenőrzik a tűzcsapokat, 
szépen alakítják a szerszámkészletüket, a régi rendőrségi épületben két helyiséget tettek 
rendbe, ezeket használják, az udvart kell még kialakítani gyűlések tartására. 
 
Márok Csaba polgármester a polgárőrség beszámolóját elfogadásra javasolja. 
 
A képviselőtestület a beszámolót 12 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta. 
 
 
             Egyebek, bejelentések 
 
 
Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy a kéményseprésre vonatkozó szolgáltatási 
díjra tett javaslatot a képviselőtestület a Pénzügyi Ellenőrző bizottság javaslatára elutasította, 
mert jelentősen eltért az inflációtól. Huszár úr elmondta, hogy amit el tud képzelni, az  
maximum 5 %-os díjemelés, ennek megfelelően átdolgozta a javaslatát, de jelezte, hogy a 
környéken ennek többszöröse a díjtétel. Erről a PEB ülésen is szó esett. 
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Szántó István képviselő, a PEB elnöke elmondja, hogy a bizottság az 5 %-os díjemelést 
elfogadásra javasolja a testületnek. Azért választottuk a szolgáltatót, mert az ő ajánlatuk a 
legjobb a környéken. Nyújtsanak jó szolgáltatás, megfizethető áron. 
 
 
 
Márok Csaba polgármester név szerinti szavazással kéri a rendelet elfogadását.  
 
 
 
A képviselőtestület név szerinti szavazással: 
Márok Csaba polgármester igen, 
Bán Balázs képviselő igen, 
Cseke Ottó képviselő igen, 
Horváth László képviselő igen, 
Kis Attila képviselő igen, 
Salgó József képviselő igen, 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen, 
Molnárné Troppert Mária képviselő igen, 
Sóki László képviselő igen, 
Tarány Sándor képviselő igen, 
Szántó István képviselő igen, 
Töttős Tibor képviselő igen szavazatával – 12 igen szavazattal – az alábbi rendeletet alkotta:  

 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 
9/2009. (IV. 29.) számú rendelete 

a kéményseprő-ipari közszolgáltatási díjak megállapításáról 
 
 
 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete az Egyes Kötelező 
Közszolgáltatások igénybevételéről szóló 1995. évi XLII . Tv. (4) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján a kéményseprő-ipari közszolgáltatásról szóló 7/2004.(III.24.( Ök.sz. 
rendeletét az alábbiak szerint módosítja:  
 
1.§ A Rendelet 6.§ (3) bekezdésében meghatározott szolgáltatási díjakat jelen rendelet 1. sz. 
mellékletében foglaltak szerint állapítja meg. 
 
 
2.§ Jelen rendelet 2009. május 1-jén lép hatályba.  
 
 
 
Márok Csaba        Dr. Woth László 
polgármester               jegyző 
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1. sz. melléklet 

A kéményseprő-ipari közszolgáltatás díjtételei 
Mezőfalva területén 2009. évre 

( 20 %-os ÁFÁ-val) 
 

A.) Külön megrendelés nélkül folyamatosan kötelező munkák esetén 

            2009. év         

1. Egyedi kémények szilárd tüzelésre Ft/db/év   1.430,-           

 (ellenőrzés évente kétszer) 

2. Egyedi kémények gáztüzelésre Ft/db/év   1.260,-         

 (ellenőrzés évente egyszer) 

3. Egyedi tartalék kémények  Ft/db/év                           635,-           

  (ellenőrzés évente egyszer) 

4. Központi kémények szilárd tüzelésre Ft/fm/alk                         640,-          

 (alkalmanként) 

5. Központi kémények gáztüzelésre   Ft/fm/alk                           530,-           

 (ellenőrzés évente egyszer) 

B.) Külön megrendelésre kötelező munkák esetén 

6.) Új, újjá épített, felújított, újból használatba vett felülvizsgálati kötelezettség alá tartozó 

kémények megfelelőségét tanúsító szakvélemény: 

- 60 kW terhelhetőségig Ft/db                           3.770,-           

 - 60 kW terhelhetőség felett Ft/db                           5.690,-           

 Gázüzemű kémények, vagy tüzelési mód és terhelhetőség  

megváltoztathatóságát tanúsító szakvélemény 

 - 60 kW terhelhetőségig Ft/db   6.280,-             

     - 60kW terhelhetőség felett Ft/db            13.950,-            

 
 
Márok Csaba polgármester a Mezőfalva 0287/7 és 0287/8 hrsz.-ú külterületi önkormányzati 
tulajdonú ingatlanok megvásárlására irányuló ajánlatot ismerteti. Ez egy 3000 m2-es 
szántóterület, mely Banksismándon található. A beadott kérelemben az van leírva, hogy ez 
gazos terület. Egy bokros, madárfüttyös, nem gyomokkal fertőzött terület. Személy szerint 
nem támogatja ennek értékesítését. A kérelmet Deák Zoltán mezőfalvi lakos adta be, 100.- 
Ft/m2 összegért vásárolná meg.  
 
Tarány Sándor képviselő már javasolta, lehetne itt tanösvényt, pihenőhelyet kialakítani, ez 
az ösvény jöhetne le a Virág tóig, és jönne le a faluba. 
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Kis Attila képviselő nem támogatja a terület eladását, egyetért Tarány Sándor képviselő 
véleményével. 
 
Márok Csaba polgármester kéri a testületet, hogy aki egyetért azzal, hogy elutasítsák a 
területvásárlási kérelmet, szavazzon.  
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 
 

36/2009. (IV.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete Deák Zoltán 
Mezőfalvi lakos Mezőfalva 0287/7 és 0287/8 hrsz.-ú külterületi önkormányzati 
tulajdonú ingatlanok megvásárlására irányuló kérelmét elutasítja. 
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 

Márok Csaba polgármester a Mezőfalva 3225 és 26-os zártkerti ingatlan ingyenes átadására 
irányuló ajánlatot ismerteti. Ez a Gumikacsa melletti területen van, a tulajdonos művelni nem 
tudja, de eladni nem akarja. Az önkormányzatnak erre nincs kapacitása.  
 
Tájékoztat arról, hogy a Fejér Megyei Önkormányzat Gyermekvédelmi Központja a Föld 
Napja alkalmából jelképesen örökbe fogadta a Bartók utcai játszóteret. Szeretnének oda fát 
ültetni, szemetet összeszedni. Ennek semmi akadálya.  
 
Borbély Anikó aljegyző arról tájékoztat, hogy a Polgármesteri Hivatalban két álláshely került 
meghirdetésre, az egyik az adóügyi, a másik a szociális igazgatásban. Az adónál Farkas 
Zsuzsanna szerződése lejárt, a szociális igazgatásnál pedig Feketéné Hevesi Andrea szülési 
szabadságra, ill. GYES-re megy. A pályázatok a Dunaújvárosi Hírlapban, Mezőfalva 
honlapján és a KSZK honlapján jelentek meg.  
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a mai napon megkapta a Mezősport Kft volt 
ügyvezető igazgatójától a Kft. mérlegét. Az ügyvezető igazgatónak március 30-ával lejárt a 
megbízatása. Ezt a PEB ülésen is tárgyalták, Töttős Tibor is megvizsgálta, felkéri, mondja el 
véleményét.  
 
Töttős Tibor képviselő a PEB tagja elmondja, hogy a bizottság átnézte a Kft. Beszámolóját, 
amiben számszaki hiba nincs, számviteli azonban több is. A melléklet utolsó oldalán szerepel, 
hogy a 2007. évben megindított APEH revízió 473 e Ft áfát visszatérít, de ezt a 
pénzmozgások között nem lehet látni. Ha a mérleg számszakilag igaz, az ez az állítás nem 
igaz. Ezt a pénzt az APEH ellenőrzés találta meg, valószínűleg 2006. évben történtek olyan 
elszámolások, ami alapján ez az ÁFA elszámolás történt. A 2007. év végén 938 e Ft követelés 
volt nyilvántartva, de ezt sem lehet látni.  
 
Kis Attila képviselő kérdezi, hogy a Társasági Szerződés milyen szavazati arányt ír elő ahhoz 
a döntéshez, hogy lejárt az ügyvezető mandátuma, újat kell választani. Alkalom lenne arra, 
hogy a Kft-t megszüntessék. 
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Dr. Woth László jegyző elmondja, hogy a Társasági Szerződést nem módosították. A 
megszüntetés lehetőségét meg kell vizsgálni. 
 
 
Márok Csaba polgármester javasolja, hogy a képviselőtestület adjon felhatalmazást a 
taggyűlésen, hogy a polgármester fogadja el a Kft.  2008. évi mérlegét, egyben az érintett 
önrevízió pontosítása után a mérleget újra láthassa a testület. Valamint kezdeményei egy 
újabb taggyűlés összehívását az ügyvezető miatt.  
 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
  
 

37/2009. (IV.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Sport Kft soron következő taggyűlésén a Kft. 2008. évi 
mérlegét fogadja el és kezdeményezze taggyűlés megtartását új ügyvezető 
megválasztása érdekében, mivel a jelenlegi ügyvezető megbízatása lejár.  
 

    Felelős: Márok Csaba polgármester 
    Határidő: azonnal  
 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy átdolgozásra került az iskolai közbeszerzés, mert 
2009. április 1-jével változott a Közbeszerzési Törvény. Változtattunk a kiíráson, az egyik 
ilyen módosítás az volt, fővállalkozói szerződésben a szerzői jogdíj nem pontosan szerepelt. 
Az anyagot megfelelő módon átdolgoztuk a közbeszerzési tanácsadóval. A Kbt. módosítása 
lehetővé teszi, hogy az egymilliárd Ft árbevétel feletti cégeket kizárjuk a pályázatból,  kérdés, 
megtegyük, vagy ne? 
 
Töttős Tibor képviselő és Szántó István képviselő szerint ezt ne tegyék, nem kell korlátot 
emelni, mivel  a beruházás a nyertes vállalkozó részéről jelentős anyagi terhet jelent az 
utófinanszírozásra tekintettel, ezért mindenképpen célszerű a tőkeerős pályázókat is 
beengedni. 
 
Márok Csaba polgármester javasolja, hogy a pályázatból ne zárják ki az egymilliárd Ft nettó 
árbevétel feletti vállalkozásokat. Lehetőségünk van arra, hogy a kiírandó eljárásban az 
érvényes ajánlatokat benyújtókkal tárgyalásos eljárásban tárgyaljunk tovább végleges 
ajánlatukról.  
Ez természetesen a geometriára kiírt eljárásra is érvényes. Aki ezzel a módosítással egyetért, 
szavazzon. 
 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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38/2009. (IV.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 

 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a „a Mezőfalvi Petőfi 
Sándor Általános Iskola, Szakiskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
infrastrukturális és eszközfejlesztése” című KDOP-5.1.1/2F-2f-2009-0006 jelű 
pályázatához kapcsolódó nyílt közbeszerzési eljáráshoz  a mellékelt ajánlatkérési 
dokumentációt elfogadja, felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési 
eljárást a közbeszerzési tanácsadó közreműködésével megindítsa és a hirdetményt 
ennek alapján feladja.  
A beruházás becsült értéke:  
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
Márok Csaba polgármester a csatorna-beruházásról tájékoztat, mely ügyben érkezett e-mail 
tartalmát ismerteti. Ezt a levelet még nem látta a testület, de ki fogja küldeni részükre. Az 
anyag a KVVM FI –hoz felküldött üzemeltetési szerződés véleményeztetéséről, szól. 
Összegezve elmondja, hogy a Deloite által készített anyag az általunk felvázolt aggályokat 
támasztja alá, mely szerint a saját céges üzemeltetés a koncesszió alóli mentességet jelenti, 
azonban nem jelent mentességet a Kbt. szerinti háromévenkénti kötelező felülvizsgálat alól. 
Hiányolja az anyag, hogy a küldött üzemeletetési szerződésnek nincsenek mellékletei, amiket 
természetesen pótolni kell. Természetesen az anyagot a többi érintett település 
polgármesterével is meg kell beszélni, hogy ennek alapján milyen lépéseket kell tennünk. az 
megállapítható, hogy ha a közreműködő szervezettől bármilyen ügyben állásfoglalást kérünk, 
úgy az ő általuk alkotott vélemény ránk nézve kötelező érvényű lesz.  
 
 
Kis Attila képviselő véleménye, hogy a jelenlegi üzemeltető cég nem a négy önkormányzat 
cége. Közbeszerzési eljárást kellett volna tartani. 
 
 
Dr. Woth László jegyző aggálya, hogy amit már sokszor hallottunk, hogy ez uniós vélekedés. 
Az Unió béreli fel a szakértőket, ők mondják meg, milyen szabályok legyenek.  
 
Márok Csaba polgármester röviden beszámol a legutóbbi együttes ülésről. A következő 
együttes testületi ülésen tanácskozási jogot kell szavaztatni a külsősöknek.  
 
Tájékoztat arról, hogy térfigyelő kamera kihelyezésére van egy ajánlat. Egy 16 csatornás 
központi számítógép kerülnek elhelyezésre kamerával. Az ehhez szükséges lejátszóval 
összesen egymillió Ft-ba kerül. Kérdéses azonban az adatvédelem,  hogy ki nézheti meg az 
adatokat, ez csak rendőr lehet, vagy nyugdíjas rendőr. A kamerázás jelentősen csökkenti a 
bűnözést. Várható még egy ajánlat, ezután újra beszélni kell erről. 
 
Határozati javaslatot ismertet, a dunaújvárosi Belső Ellenőrzési Csoport által végzett 
ellenőrzésekről szóló jelentésről. A kistérséghez tartozó tagönkormányzatoknál és 
munkaszervezeteknél a belső ellenőrzést ez a csoport végzi, minden évben leadnak egy 
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jelentést a munkáról. Az ő részükről született ez a határozati javaslat, az ellenőrzést 
lefolytatták. Kéri a határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
  
 

39/2009. (IV.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete megismertet és 
tudomásul veszi Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Polgármesteri 
Hivatala Belső ellenőrzési Csoportja által 2008. évben a kistérséghez tartozó 
tagönkormányzatoknál és munkaszervezeteknél végzett belső ellenőrzésekről szóló 
éves ellenőrzési és éves összefoglaló ellenőrzési jelentést.  
 
Felelős: Márok Csaba polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 

Bán Balázs bizottsági képviselő, az Oktatási-, Kulturális és Sportbizottság elnöke bizottsági 
indítvány ismertet, melyet a képviselők írásban megkaptak. A Piac tér névadásához 8 név 
merült fel, mellyel kapcsolatban a polgármester úr felvetette a bizottság ülésén, hogy a 
neveket szavaztassák meg a lakossággal. A nevek: József nádor tér, Dréta Antal tér, Tell 
János tér, Dr. Gál Gyula tér, Kondor László tér, Klics Ferenc tér, Főtér, Piactér.  
 
Márok Csaba polgármester javasolj a nyolc név közzétételét a helyi újságban, a honlapon, a 
Mezőhíren és lehessen még szavazni a nevekre a hivatalban vagy a könyvtárban.  
 
A képviselőtestület a javaslattal egyhangúlag egyetértett. 
 
 
Bán Balázs képviselő, a bizottság elnöke elmondja, hogy felmerült a bizottsági ülésen a 
Mezőfalvi Vigasságokkal kapcsolatban, hogy kell-e a péntek esti rock est. Gazdasági 
megfontolások alapján lehetne ezt szombaton tartani. Az ellenérvek is felsorakoztak, hiszen 
ennek már hagyománya van.  
 
Kis Attila képviselő kérdezi, hogy miért merült fel ez a kérdés, van rá pénz, vagy nincs? 
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a vigasságok költségvetése úgy van betervezve, 
ahogy a költségvetésben szerepel. A gondolat úgy vetődött fel, hogy beintegrálható-e a 
szombati programba, de úgy látták, hogy nem, mert ez már hagyomány.  
 
Sóki László képviselő kéri, hogy már most döntsék el, hogy jövőre gondolkodnak-e a péntek 
estében, mert ha jó zenét akarnak, akkor ez már az idén nyáron le kell kötni. Tavaly igényes 
zene volt, az idén is ugyanez a zenekar jön.  
 
Márok Csaba polgármester úgy gondolja, hogy a képviselőtestület már elfogadta a 
vigasságok költségvetését, akkor ez így is marad. 
 
A képviselőtestület a fentiekkel egyhangúlag egyetértett.  
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Bán Balázs képviselő, bizottsági elnök kéri, hallgassa meg a testület Jaksics Erzsébet 
iskolaigazgatót, aki a bizottsági ülésen felvetette a délutáni tanulószoba kérdését. 
 
Jaksics Erzsébet iskolaigazgató tájékoztatja a testületet, hogy a jelenlegi napközi nem váltja 
be a hozzáfűzött reményeket. Ez kötelező feladat, ha a szülő igényli. Ezt elsősorban az 
ingyenes étkeztetés miatt veszik igénybe és nem azok a szülők, akik munkába járnak. A 
délutáni tanulószoba lenne az, ahol először olyan rendszer lenne, ahol évfolyamonként külön 
tanulócsoportba lehet a gyerekeket összegyűjteni. A tényleges tanulás megsegítése irányába 
tudnánk elmenni. Arra kéri a testületet, hogy a leendő elsősöknél a szülőknek ezt 
felvethessék. Ezt akkor érdemes indítani, ha kellő számú jelentkező van.  
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy ez külön pénzt nem igényel, 25 gyerek két 
osztályból jöhet össze, így egy tanulószoba van betervezve. 
 
A képviselőtestület az iskolaigazgató kérését egyhangúlag támogatta.  
 
Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a napokban megkeresték anyukák azzal, hogy 
nincs a faluban bölcsőde, és hogy gondolkodik-e az önkormányzat családi napközi 
intézményben. Tudni kell, hogy van magán családi és van önkormányzat által fenntartott 
bölcsőde. Az önkormányzati bölcsődéhez jár állami támogatás. Készítettek előzetes felmérést, 
hogy 40 ezer Ft-ot kellene fizetni egy hónapban a családi napköziért, ehhez még hozzájön az 
étkeztetés, mely kb. 6 ezer Ft. Bevételt jelent az állami normatíva, ez egy hónapra kb. 20 ezer 
Ft. Beszélt Kondor Lászlóné óvodavezetővel arról, hogy várják meg az óvodai beiratkozást. 
Az óvodában mégiscsak adottak a feltételek, ezt mindenképpen meg kell fontolni. A 
tornaszoba és kisebb férőhelybővítésnek előnye lehet ez is. A májusi hónapot meg kell várni, 
utána le kell tenni egy előterjesztést, milyen alternatíva áll előttünk.  
 
Kondor Lászlóné óvodavezető szerint látni kell, hogy a bölcsődei ellátás nem két éves kortól 
kezdődik, hanem sokkal előbb. Ahol lehet, ott megvalósulást kell keresni. Az óvodában nincs 
hely, a bölcsődei ellátás gondozónői ellátást kíván, mert a kicsik még nem szobatiszták, ötször 
kell étkeztetni, otthoni ruhában vannak, pelenkát a szülőnek kell hozni. Biztos, hogy 
foglalkozni kell ezzel, most sokan igényt tartanának a bölcsődei ellátásra, de nem 
mindenkinek fog sikerülni munkába állni.  
 
Márok Csaba polgármester határozati javaslatokat ismertet, melyek az intézmények alapító 
okiratainak átdolgozásáról szól. A költségvetési szervekről szóló törvény előírja, hogy az 
okiratokat át kell dolgozni, ezt Borbély Anikó aljegyző elkészítette, a képviselők írásban 
megkapták. Javasolja a határozati javaslatok elfogadását, elsőként a Tündérkert Óvoda 
Alapító Okiratának módosítását. 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

40/2009. (IV.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 49/2007.(VII.4.)  
sz. határozatával megállapított és a 9/2008. (I.30.), 64/2008. (VII.30.) sz. 
határozataival módosított Tündérkert Óvoda Alapító Okiratát az alábbiak szerint 
módosítja: 
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1.  Az Alapító Okirat  4. pontja helyébe  az alábbiak lépnek: 
 
„ Az intézmény irányító szerve: Mezőfalva Nagyközség önkormányzatának 
Képviselő-testülete,  székhelye: 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44.” 
 
2. Az Alapító Okirat 5. pontja „Az intézmény típusa: Óvoda” kifejezés után 
kiegészül az alábbiakkal az 5.1., 5.2., 5.3. alpontban foglaltak változatlanul hagyása 
mellett: 
 
„A költségvetési szerv típusa tevékenység szerint: Közszolgáltató költségvetési 
szerv. 
 Alaptevékenysége szerint: Közoktatási közintézmény.                      
 A költségvetési szerv típusa funkció szerint: Önállóan működő költségvetési szerv.” 
 
3.  Az Alapító Okirat 7. pontja helyébe az alábbi rendelkezés lép:  
 
„Önálló jogi személy, önállóan működő, költségvetési előirányzatai felett 
részjogkörrel – önálló bérgazdálkodási jogkörrel – rendelkező önkormányzati 
költségvetési szerv, mely önálló bankszámlával nem rendelkezik, gazdálkodása 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata 11736037-15361796 számú számláján 
bonyolódik. 
Pénzügyi- gazdálkodási feladatait Mezőfalva Nagyközség Polgármesteri  Hivatala 
látja el.”    
 
4. Az Alapító Okirat 9. pontja kiegészül az alábbi b) ponttal, egyúttal „Az intézmény 
alaptevékenysége” kifejezés a) pont megjelölést kap: 
 
„b) Az intézmény jogszabályban meghatározott közfeladata:  
 A közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. tv.  1. § értelmében óvodai nevelés és ezzel 
összefüggő szolgáltató és igazgatási tevékenység.  A 24. §. (1) bekezdés értelmében: 
„Az óvoda a gyermek hároméves korától a tankötelezettség  - e törvény 6. §-ának (2) 
bekezdésében meghatározottak szerinti – kezdetéig nevelő intézmény. Az óvodai 
nevelés a gyermek neveléséhez szükséges, a teljes óvodai életet magában foglaló 
foglalkozások keretében folyik.” A (2) bekezdés értelmében „Az óvoda a gyermek 
hároméves korától ellátja – a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról 
szóló törvényben meghatározottak szerint – a gyermek napközbeni ellátásával 
összefüggő feladatokat is.”  
 
5. Az Alapító Okirat 9.2., 9.5. és 9.6. pontok alatti szakfeladati megnevezések 
helyébe az alábbiak kerülnek: 
 
„9.2. Sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai nevelése 
 9.5. Önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások elszámolásai 
 9.6. Közoktatási intézményekben végzett kiegészítő, kisegítő tevékenységek”  
 
6. Az Alapító Okirat 10. pontja az alábbi 10.2. ponttal egészül ki, egyúttal „Az 
intézmény vezetője” kifejezés 10.1. pont megjelölést kap: 
 
„10.2. Foglalkoztatottakra vonatkozó foglalkoztatási jogviszonyok: 
A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv.”  
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7. Az 1-6. pontban foglalt módosítások hatályba lépésének  időpontja: 2009. június 1.       
  
8. A Képviselőtestület felkéri a jegyzőt, hogy az Alapító Okirat módosításáról szóló 
képviselőtestületi határozatot, valamint a Tündérkert Óvoda  módosítással  egységes 
szerkezetbe foglalt  Alapító  Okiratát a Magyar Államkincstár Közép-Dunántúli 
Regionális Igazgatósága Államháztartási Iroda –  8000  Székesfehérvár, Petőfi u. 5. 
sz. - részére haladéktalanul küldje meg. 
 
Felelős: Dr. Woth László jegyző 
Határidő: azonnal 

 
Márok Csaba polgármester a Petőfi Sándor Általános Iskola, Szakiskola, Egységes Pedagógiai 
Szakszolgálat és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény Alapító Okirata módosításának elfogadását 
kéri a képviselőtestülettől.  
 
módosításának elfogadását kéri a képviselőtestülettől.  
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

41/2009. (IV.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 48/2007.(VII.4.)  
sz. határozatával megállapított és az 55/2007. (VIII.22.), 10/2008. (I.30.), 22/2008. 
(II.27.), 49/2008. (V.28.) és 63/2008. (VII.30.)   sz. határozataival módosított Petői 
Sándor Általános Iskola, Szakiskola, Egységes Pedagógiai  Szakszolgálat és 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratát az alábbiak szerint 
módosítja: 

 
             1.  Az Alapító Okirat  4. pontja helyébe az alábbiak lépnek: 

 
„ Az intézmény irányító szerve: Mezőfalva Nagyközség önkormányzatának 
Képviselőtestülete, székhelye: 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44.” 

 
2. Az Alapító Okirat 5. pontja „Az intézmény típusa: „Közös Igazgatású Közoktatási 
Intézmény” kifejezés után kiegészül az alábbiakkal az 5.1., 5.2., 5.3., 5.4., 5.5.  
alpontban foglaltak változatlanul hagyása mellett: 

 
„A költségvetési szerv típusa tevékenység szerint: Közszolgáltató költségvetési szerv. 

             Alaptevékenysége szerint: Közoktatási közintézmény.  
             A költségvetési szerv típusa funkció szerint: Önállóan működő költségvetési szerv.” 

 
3. Az Alapító Okirat 7. pontja helyébe az alábbiak lépnek: 

 
„Önálló jogi személy, önállóan működő, költségvetési előirányzatai felett 
részjogkörrel – önálló bérgazdálkodási jogkörrel – rendelkező önkormányzati 
költségvetési szerv, mely önálló bankszámlával nem rendelkezik, gazdálkodása 
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata 11736037-15361796 számú számláján 
bonyolódik. 
Pénzügyi- gazdálkodási feladatait Mezőfalva Nagyközség Polgármesteri  Hivatala 
látja el.” 

 
4. Az Alapító Okirat 9. pontja kiegészül az alábbi b) ponttal, egyúttal „Az intézmény 
alaptevékenysége” kifejezés a) pont megjelölést kap: 

 
           „b) Az intézmény jogszabályban meghatározott közfeladata:  

A közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. tv.  1. § értelmében iskolai nevelés-oktatás és 
ezzel összefüggő szolgáltató és igazgatási tevékenység. A 26. § (4) bekezdése 
értelmében „Az általános iskolában alapfokú nevelés-oktatás folyik.” Az (5) bekezdés 
értelmében „Az általános iskolában a tanuló az érdeklődésének, képességének és 
tehetségének megfelelően felkészül középiskolai, illetve szakiskolai továbbtanulásra, 
valamint a társadalomba való beilleszkedésre.” A 31. § (1) bekezdése értelmében „Az 
alapfokú művészetoktatási intézményben művészeti nevelés és oktatás folyik. Az 
alapfokú művészeti oktatás megalapozza a művészi kifejező készségeket, illetve 
előkészít, felkészít a szakirányú továbbtanulásra.” A 34. § értelmében „A szülő és a 
pedagógus nevelő munkáját  és a nevelési-oktatási intézmény feladatainak ellátását 
pedagógiai szakszolgálat segíti.” 

 
5. Az Alapító Okirat 9.2., 9.6. és 9.11. pontok alatti szakfeladati megnevezések 
helyébe az alábbiak kerülnek: 

 
„9.2. Sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű általános iskolai nevelése, 
oktatása 

           9.6. Sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű szakiskolai nevelése, oktatása 
           9.11. Önkormányzatok és többcélú kistérségi társulások elszámolásai” 

 
6. Az Alapító Okirat 10. pontja az alábbi 10.2. ponttal egészül ki, egyúttal „Az 
intézmény vezetője” kifejezés 10.1. pont megjelölést kap: 

 
„10.2. Foglalkoztatottakra vonatkozó foglalkoztatási jogviszonyok: 

           A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv., 
          A nem közalkalmazotti jogviszonyban állók vonatkozásában a Munka 

Törvénykönyvéről szóló 1992. évi XXII. tv.”  
 

7. Az 1-6. pontban foglalt módosítások hatályba lépésének időpontja: 2009. június 1.      
 
         8. A Képviselőtestület felkéri a jegyzőt, hogy az Alapító Okirat módosításáról szóló 

képviselőtestületi határozatot, valamint a Petői Sándor Általános Iskola, Szakiskola, 
Egységes Pedagógiai  Szakszolgálat és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
módosítással  egységes szerkezetbe foglalt Alapító  Okiratát a Magyar Államkincstár 
Közép-Dunántúli Regionális Igazgatósága Államháztartási Iroda –  8000 
Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére haladéktalanul küldje meg. 

 
          Felelős: Dr. Woth László jegyző 
          Határidő: azonnal 
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Márok Csaba polgármester a Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény Alapító  
Okirata módosításának elfogadását kéri a képviselőtestülettől.  
 
 
A képviselőtestület 12 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

42/2009. (IV.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

 
Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 77/1998.  (XI.25.)  
sz. határozatával megállapított és a 74/1999. (X.20.), 3/2001. (II.14.), 13/2008. 
(I.30.)  sz. határozataival módosított Szociális, Családsegítő és Gyermekjóléti 
Intézmény Alapító Okiratát az alábbiak szerint módosítja: 

 
1. Az Alapító Okirat 5.) pontja kiegészül az alábbi b) ponttal, egyúttal „Az intézmény 
alaptevékenysége” kifejezés a) pont megjelölést kap: 
 
„b) Az intézmény jogszabályban meghatározott közfeladata:  
A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. tv. 59. § (1) 
bekezdés értelmében „Az alapszolgáltatások megszervezésével a települési 
önkormányzat segítséget nyújt a szociálisan rászorulók részére saját otthonukban és 
lakókörnyezetükben önálló  életvitelük fenntartásában, valamint egészségi 
állapotukból, mentális állapotukból vagy más okból származó problémáik 
megoldásában.” A gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. tv. 39. § (1) bekezdés értelmében „ A gyermekjóléti szolgáltatás olyan, a 
gyermek érdekeit védő speciális személyes szociális szolgáltatás, amely a szociális 
munka módszereinek és eszközeinek felhasználásával szolgálja a gyermek testi és 
lelki egészségének, családban történő nevelkedésének elősegítését, a gyermek 
veszélyeztetettségének megelőzését, a kialakult veszélyeztetettség megszüntetését, 
illetve a családjából kiemelt gyermek visszahelyezését.” 
 
2. Az Alapító Okirat 7.) pontja helyébe az alábbiak lépnek: 
„ Az intézmény irányító szerve: Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete. 
  székhelye: 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44.”  
                                                
3. Az Alapító Okirat 8.) pontja helyébe az alábbiak lépnek: 
 
„Az intézmény jogállása:  
Önálló jogi személy, vezetője az intézményvezető, akit a képviselő-testület pályázat 
útján határozott időre bíz meg, felette a munkáltatói jogokat a polgármester 
gyakorolja. 
Önállóan működő, költségvetési előirányzatai felett részjogkörrel – önálló 
bérgazdálkodói jogkörrel – rendelkező önkormányzati költségvetési szerv, mely 
önálló bankszámlával nem rendelkezik, gazdálkodása Mezőfalva Nagyközség 
Önkormányzata 11736037-15361796 számú számláján bonyolódik. 
Pénzügyi-gazdálkodói feladatait Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata 
Polgármesteri Hivatala látja el.” 
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4. Az Alapító Okirat 9.) pontja helyébe az alábbiak lépnek: 
„A költségvetési szerv típusa tevékenység szerint: Közszolgáltató költségvetési szerv. 
  Alaptevékenysége szerint: Szociális, gyermek- és ifjúságvédelmi közintézmény.  
 A költségvetési szerv típusa funkció szerint: Önállóan működő költségvetési szerv.” 
 
5. Az Alapító Okirat az alábbi 12.) ponttal egészül ki: 
„Foglalkoztatottakra vonatkozó foglalkoztatási jogviszonyok: 
A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv.”  
 
6. Az 1-5. pontban foglalt módosítások hatályba lépésének időpontja: 2009. június 1.       

 
 7. A Képviselőtestület felkéri a jegyzőt, hogy az Alapító Okirat módosításáról szóló    
képviselőtestületi határozatot, valamint a Tündérkert Óvoda  módosítással  egységes 
szerkezetbe foglalt Alapító  Okiratát a Magyar Államkincstár Közép-Dunántúli 
Regionális Igazgatósága Államháztartási Iroda –  8000  Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. 
- részére haladéktalanul küldje meg. 
 

           Felelős: Dr. Woth László jegyző 
           Határidő: azonnal 

       
Bán Balázs képviselő a szőlőhegyi helyrajzi számok kihelyezésével kapcsolatban érdeklődik, 
mi ezzel a helyzet? 
 
Dr. Woth László jegyző elmondja, hogy csak műanyag táblákra van szükség, amire fel 
tudják tenni a számokat, ezután ezeket ki lehet helyezni. 
 
Horváth László képviselő a megváltozott szemétszállítási díjról kérdezi a polgármestert. A 
kiküldött számlák megemelt díjat tartalmaznak. 
 
Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy Rosta Gyula, a DUNANETT Kft. 
ügyvezetője által benyújtott előterjesztést a képviselőtestület elfogadta, ez került 
kiszámlázásra. 
 
Horváth László képviselő kéri, hogy tájékoztassák erről a lakosságot.  
 
Dr. Woth László jegyző elmondja, hogy a tájékoztatás megtörtént, a díjtétel megjelent a 
helyi újságban.  
 
Horváth László képviselő kérdezi, hogy az előző ülésen benyújtott környezetvédelmi 
rendeletmódosítással kapcsolatban történt-e már valami. 
 
Töttős Tibor képviselő elmondja, hogy a következő Ügyrendi Bizottsági ülésen fogják 
tárgyalni, eddig elfoglaltsága miatt nem került erre sor.  
 
Dr. Woth László jegyző az előzőekben tárgyalt intézményvezető állásra beadott 
pályázatokkal kapcsolatban tájékoztat arról, hogy 7 pályázat érkezett be, ebből 4 pályázót 
elutasítottak, szakmai gyakorlat, középiskolai végzettség, szakirányú végzettség, ill. szakmai 
gyakorlat hiány miatt. A személyes meghallgatás alapján a bizottság kialakította véleményt, 
melyet jegyzőkönyvben is rögzített, melyet ismertet. A bizottság Nikolinné Hérig Editet tartja 
legalkalmasabbnak a feladatra. A bizottság véleménye nem kötelezi a testületet.  
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Szántó István képviselő mindhárom pályázatot átolvasta, örömteli volt számára, hogy 
komoly szakmai előélettel rendelkezik a két idegen hölgy. Személy szerint egyetért a 
szakértővel és Nikolinné pályázatát támogatja. 
 
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő Tóth Andrea pályázót támogatja, akit az intézmény 
dolgozói támogatnak, évek óta dolgozik a krízishelyzetben lévő családokkal.  
 
Sóki László képviselő ezt alátámasztja, 1 fő kivételével támogatják Andreát. 
 
Szántó István képviselő azt a kérdést teszi fel, hogy megtehetjük-e, hogy a leggyengébb 
pályázatot támogatjuk? 
 
Molnárné Troppert Mária képviselő szerint nagyon fontos a vezető személyisége. Andrea 
egyénisége kiszámíthatatlan, képes volt olyan viselkedésre, mint az előző intézményvezető, 
ezért nem biztos, hogy jó vezető egyéniség. 
 
Kis Attila képviselő részt vett a meghallgatásokon a Szociális Bizottság elnökeként, ott is 
egyértelmű volt, hogy a három jelölt közül Nikolinné a legjobb, ő ennek a szakmának 
megfelelően állt a dolgokhoz. Szabónénál nem tapasztalták a humánumot, a helyi jelölt pedig 
a meghallgatáson indiszponált volt, ezért felmerült a kérdés, hogy alkalmas-e vezetőnek.  
 
Márok Csaba polgármester is próbált tudakozódni az intézményben. Nikolinné eljött, elment 
az intézménybe, körülnézett. Amikor Tóth Andreának még nem volt pályázata, az ottani 
kollégák Nikolinnét szimpatikusnak találták, de most Andrea mögé állnak. Nikolinnénak van 
szakvizsgája, Andreának is meg kell szereznie két éven belül. Kérdezi, hogy az által, hogy 
kiírták, a szakvizsga előnyt jelent-e. 
 
Borbély Anikó aljegyző elmondja, hogy azt gondolta, hogy Andreának is van szakvizsgája. 
Ez az előny nem jelent olyan kötelezettséget, mint az oktatásnál, ahol előnyben kell 
részesíteni a szakvizsgával rendelkező pályázót, itt nincs ilyen kritérium 
 
Dr. Woth László jegyző elmondja, hogy az iskolában véleményezési joga van a 
tantestületnek, de itt nincs ilyen, minősített többség kell, nyílt szavazással.  
 
Márok Csaba polgármester Szabó Gyuláné pályázatára kéri a testület döntését.  
 
A képviselőtestület 12 nem szavazattal nem fogadta el a pályázatot. 
 
Márok Csaba polgármester Nikolinné Hérig Edit pályázatára kéri a testület döntését. 
 
A képviselőtestület 6 igen és 6 nem szavazattal nem hozott döntést. 
 
Márok Csaba polgármester megállapítja, hogy szavazategyenlőség miatt nem született 
döntés a pályázatokról, ezért szünetet rendel el. 
 

Szünet 
 
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 21 

Márok Csaba polgármester a szünet után újra kéri a képviselőtestület szavazását Nikolinné 
Hérig Edit pályázatára. 
 
A képviselőtestület 8 igen szavazattal 4 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

43/2009. (IV.27.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat 
 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete a Szociális, 
Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény vezetőjének Nikolinné Hérig Editet nevezi 
ki 2009. június 1-jétől 2014. május 31-ig. Illetménye havi bruttó 177.200.- Ft, 
vezetői pótléka havi bruttó 50.000.- Ft.  

   Felelős: Márok Csaba polgármester 
              Határidő: 2009. május 31.  
   

 
 
Márok Csaba polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 
 
Dr. Woth László                    Márok Csaba 
       jegyző         polgármester 
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